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اولین اظهارات صالحی پس از نامه رهبری| تلاش میکنیم فریب طرف مقابل را نخوریم

رییس سازمان انرژی اتمی پیام رهبر معظم انقلاب درباره برجام را حایز اهمیت دانست و تاکید کرد: از نامه و

حمایتهای همیشگی ایشان تشکر میکنیم و سعی خواهیم کرد کاملا نعل به نعل تابع فرمایشات ایشان باشیم.

همشهری آنلاین:رییس سازمان انرژی اتمی پیام رهبر معظم انقلاب درباره برجام را حایز اهمیت دانست و تاکید کرد: از نامه و
حمایتهای همیشگی ایشان تشکر میکنیم و سعی خواهیم کرد کاملا نعل به نعل تابع فرمایشات ایشان باشیم.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت، علی اکبر صالحی روز چهارشنبه در حاشیه مراسم ترحیم احمد فهیما که در فاجعه منا به
رحمت ایزدی پیوست این مطلب را در جمع خبرنگاران بیان کرد.

وی ادامه داد: از نامه رهبر معظم انقلاب درباره برجام و تاکیدات ایشان تشکر و قدردانی میکنیم؛ رهبر معظم انقلاب همواره
حامی جدی فعالیت های صلح آمیز کشورمان بودند و نقش آفرینیهای ایشان در پیشبرد فعالیتهای هستهای و به سرانجام

رسیدن موضوع پرونده ساختگی هستهای که الحمدالله به سرانجام رسید حایز اهمیت است.

رییس سازمان انرژی اتمی با تاکید بر اینکه نامه رهبر معظم انقلاب را نعل به نعل مورد توجه قرار خواهد داد گفت: تمامی
تلاشمان را به کار میگیریم که خدای ناکرده فریب طرف مقابل را در هیچ کدام از اقدامات پیش رو نخوریم.

صالحی ادامه داد: امیدواریم با دعای خیر رهبر معظم انقلاب و حمایتهای رییس جمهوری پیش رفته و به موفقیتهای
روزافزونی دست پیدا کنیم.

وی ادامه داد: امیدواریم سازمان انرژی اتمی ضمن حفظ ساختار فعالیتهای هستهای خویش بتواند فعالیتهایش را در
عرصههایی همچون سلامت، صنعت، کشاورزی و ایجاد نیروگاههای جدید گسترش دهد.
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